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PRECS I PREGUNTES PER AL PLE ORDINARI DE 
NOVEMBRE DE 2023

PRECS

1. En diversos indrets d’Arenys ens trobem i comenten usuaris que 
manquen  fanals  o  una  millor  il·luminació.  Podria  l’ajuntament 
planificar  en  alguns  casos  reposició  de  fanals  o  instal·lació  de 
fanals/llums nous?

2. Al planejament urbanístic hi ha previsió d’obrir un carrer que 
enllaci el Pla dels frares amb Vilaplana. Te previst el govern mirar 
d’impulsar aquesta via de comunicació i més tenint en compte que 
el Bareu s’està convertint en un greu problema circulatori i més 
que ho serà en el futur?

PREGUNTES

1.  Al  programa  electoral  de  Junts,  en  concret  al  seu  punt  14è, 
s’afirmava  que  es  faria  la  recepció  de  totes  les  urbanitzacions. 
Com està avui en dia la recepció de totes les urbanitzacions i quina 
planificació hi ha prevista?

2. Quina és la situació actual de les obres de la futura biblioteca a 
les  clarisses?  Es  reprendran  les  obres  al  gener?  S’ha  requerit 
formalment a l’empresa constructora que reprengui les obres?
 
3. Quin cost ha tingut l’enllumenat de les festes de Nadal d’aquest 
any?
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4. Hi ha alguna novetat sobre les obres de reforçament del mur a 
Plana Paraiso?

5. Davant les manifestacions a Ràdio Arenys relatives a que s’està 
estudiant la possibilitat d’adquirir o llogar el Casal Sant Vicenç, 
ens  pot  dir  el  govern  si  tenen  decidit  el  que  es  farà  en  altres 
edificis  municipals  que  caldrà  redefinir  la  seva  funció 
especialment quan hi hagi feta la nova biblioteca?

6. Per que encara no està neta la zona cremada dels contenidors 
del pla dels frares i per que no estan posats uns de nous?
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